

《单词百科:formulate是什么意思?formulate怎么发音?formulate的解释和用法》

英语单词formulate是什么意思?formulate怎么读?formulate怎么发音?简答网为您整理了formulate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



formulate怎么读

formulate的读音:[f mjule t]

formulate的意思

1、vt.构想出,规划;确切地阐述;用公式表示;

formulate的近义词

1、define v.阐明;限定;给...下定义;描出...的界线;

2、work out 锻炼;计算出;解决;

formulate的双语例句

1、In this paper we formulate an epidemic model with chronological age and infectious age structure.

本文根据流行病的传染过程和机理建立了具有年龄和病程结构的流行病模型.

2、What does the wind power field patrol the route to be supposed to on to formulate?

风电场巡视路线应该依据什么来制定?

3、It is customary to formulate this problem in terms of marriage arrangements.

习惯上常常用婚姻选配的形式来提出这个问题.

4、Anyone can formulate a dose by following the simple instructions.

根据这些简单的指示,任何人都可以配制出一剂药.

5、The State Council the scope and formulate the rules of such duty reduction or exemption.

特定减税或者免税的范围和办法由国务院规定.

6、A first task of the new administration must be to formulate a positive democratic philosophy.

新政府的第一件事情是必须明确地表达一种积极的民主思想体系.

7、Objective To evaluate the application of the PMMA artificial eye formulate for oculus wear directly.

目的探讨可在角膜上配戴的和眼窝下陷时配戴的聚甲基丙烯酸甲酯(PMMA)超薄型义眼的整容效果.

8、Would you rather formulate a plan or carry it out?

你是喜欢制定计划,还是执行计划?

9、There is a need to formulate corresponding measures to promote educational equity.

为此,亟需制定相应的对策促进教育公平.

10、For this, must be adjusted and formulate the diplomatic strategy that appropriate China rises abruptly.

为此, 必须调整并制定适宜中国崛起的外交战略.

11、At the current stage , we should study and formulate overall plan for west development.

当前, 要抓紧研究制定西部开发的总体规划.

12、It was important a factory to formulate the production process.

对工厂来说,规划生产工序是很重要的.

13、The work and the study all may separately formulate the plan.

工作和学习都可以分别制定打算.

14、He thought it time to formulate some plan of action.

他认为这是该筹划什么行动计划的时候了.

15、Article 58. MOFCOM may, in accordance with these Regulations, formulate specific implementing measures.

第五十八条商务部可以根据本条例制定有关具体实施办法.

16、The Ministry of Justice shall formulate a roster of national notarization institutions at regular intervals.

司法部定期编制全国公证机构名录.

17、They will formulate that final position as this.

他们将规划像这样的最后立场.

18、Next, sells the aspect in the land to formulate the preferential measure.

其次, 在土地出让方面制定优惠办法.

以上是简答网为您整理的formulate怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于formulate

的用法、formulate的释义、f

ormulate的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/formulate>

